

Gaiat'
غايات

Gaiat'
hub

Supplier Product Form Tutorial
شرح لنموذج منتجات المورد

2021

Production Line # / Manufacturer #	Vendor SKU	English Product Name	Arabic Product Name	Product Description	Brand	Packaging/Pricing Unit
6281145258307	BR-034	Berain Bottled Water	مياه بيرين معبأة	330 ml x40	Berain	Box

Production Line# is is the original Manufacturer SKU. Fill this if you are the manufacturer or if you have access to the data, otherwise please skip it.

الكود التعريفي للشركة المصنعة. املأ هذه الخانة إذا كنت الشركة المصنعة أو إذا كان لديك وصول إلى البيانات، وإلا فيرجى تخطيها.

Vendor SKU is used to capture the item code from the vendor's official system. This will be used to handle the financial transactions.

e.g.: Berain-0001

Production Line # / Manufacturer #	Vendor SKU	English Product Name	Arabic Product Name	Product Description	Brand	Packaging/Pricing Unit
6281145258307	BR-034	Berain Bottled Water	مياه بيرين معبأة	330 ml x40	Berain	Box

يستخدم كود التخزين التعريفي لمعرفة رمز المنتج من النظام الرسمي للبائع. سيتم استخدام هذه الأرقام لإتمام المعاملات المالية.

مثال:

Berain-0001

Production Line # / Manufacturer #	Vendor SKU	English Product Name	Arabic Product Name	Product Description	Brand	Packaging/Pricing Unit
6281145258307	BR-034	Berain Bottled Water	مياه بيرين معبأة	330 ml x40	Berain	Box

English Product Name is the official Name of your product, it needs to be clear and helps the consumer differentiate your product from other similar products.

Production Line # / Manufacturer #	Vendor SKU	English Product Name	Arabic Product Name	Product Description	Brand	Packaging/Pricing Unit
6281145258307	BR-034	Berain Bottled Water	مياه بيرين معبأة	330 ml x40	Berain	Box

اسم المنتج باللغة الإنجليزية هو الاسم الرسمي لمنتجك، يجب أن يكون واضحًا ويساعد المستهلك على تمييز منتجك عن المنتجات الأخرى المماثلة.

Product Description needs to provide more information about your product. For Example, Packaging Data for consumer Products, List of Electronic Features of a TV, or Voltage information for an Equipment.

Production Line # / Manufacturer #	Vendor SKU	English Product Name	Arabic Product Name	Product Description	Brand	Packaging/Pricing Unit
6281145258307	BR-034	Berain Bottled Water	مياه بيرين معبأة	330 ml x40	Berain	Box

يجب أن يوفر وصف المنتج مزيدًا من المعلومات حول منتجك. على سبيل المثال، بيانات التغليف للمنتجات الاستهلاكية، أو الميزات المواصفات لجهاز تلفاز، أو معلومات الجهد الكهربائي لجهاز ما.

Brand is where you write the brand of the product, if you are a wholesaler for example then you will be writing the actual product Brand

e.g. Jarir will be writing Roco, Panda will be writing Nestle.

Production Line # / Manufacturer #	Vendor SKU	English Product Name	Arabic Product Name	Product Description	Brand	Packaging/Pricing Unit
6281145258307	BR-034	Berain Bottled Water	مياه بيرين معبأة	330 ml x40	Berain	Box

العلامة التجارية هي المكان الذي تكتب فيه اسم العلامة التجارية للمنتج، إذا كنت تاجر جملة على سبيل المثال، فستكتب العلامة التجارية الفعلية للمنتج.

ستقوم شركة بنده بكتابة بيرين كعلامة تجارية لمنتجات مياه بيرين.

Packing Unit or Pricing Unit is the smallest unit of measurement you provide, usually consumer goods are in Boxes, and Electronic Equipment are in Each, fill it as per your pricing method.

Production Line # / Manufacturer #	Vendor SKU	English Product Name	Arabic Product Name	Product Description	Brand	Packaging/Pricing Unit
6281145258307	BR-034	Berain Bottled Water	مياه بيرين معبأة	330 ml x40	Berain	Box

وحدة التعبئة أو وحدة التسعير هي أصغر وحدة قياس تقدمها ، وعادة ما تكون السلع الاستهلاكية في صناديق ، والمعدات الإلكترونية في كل منها ، قم بتعبئتها وفقاً لطريقة التسعير الخاصة بك.

The major category this product is listed under, this will help us categorize your products in our list, write what you use **internally**.

e.g., Beverages, TVs, Catering, Cleaning Equipment, etc.

Vendor Product Category	Unit Price	Commission%	Product Image Link	Product/Instruction Datasheet	Safety Datasheet	Guidelines Sheet
Beverages	20	10%	https://images-na.s			

الفئة الرئيسية التي تم إدراج هذا المنتج تحتها ، سيساعدنا ذلك في تصنيف منتجاتك في قائمتنا ، وكتابة ما تستخدمه داخليًا. على سبيل المثال ، المشروبات وأجهزة التلفاز والمطاعم ومعدات التنظيف وما إلى ذلك.

Vendor Product Category	Unit Price	Commission%	Product Image Link	Product/Instruction Datasheet	Safety Datasheet	Guidelines Sheet
Beverages	20	10%	https://images-na.s			

For pricing, we need you to fill in your best competitive Net Price, exclusive of VAT.

بالنسبة للتسعير، نحتاج إلى كتابة أفضل سعر صافي وتنافسي، وغير شامل ضريبة القيمة المضافة.

Vendor Product Category	Unit Price	Commission%	Product Image Link	Product/Instruction Datasheet	Safety Datasheet	Guidelines Sheet
Beverages	20	10%	https://images-na.s			

If you are providing the Net Price, which we prefer, please leave this field empty. Otherwise fill in your commission %.

إذا كنت تقدم صافي السعر الذي نفضله ، فيرجى ترك هذا الحقل فارغاً. وإلا قم بكتابة نسبة عمولة البيع.

In the Product Image Link, please share a weblink of a JPEG or similar picture format. This needs to be very clear and presentable, hence it will help the clients interact with your products.

Contact your IT department if needed since usually there is a prepared list.

في رابط صورة المنتج ، يرجى مشاركة أو تنسيق JPEG رابط ويب بتنسيق يجب أن يكون هذا واضحًا صورة مشابه. جدًا ورائعًا ، وبالتالي سيساعد العملاء على التفاعل مع منتجاتك.

اتصل بقسم تكنولوجيا المعلومات لديك إذا لزم الأمر حيث توجد عادة قائمة معدة.

Vendor Product Category	Unit Price	Commission%	Product Image Link	Product/Instruction Datasheet	Safety Datasheet	Guidelines Sheet
Beverages	20	10%	https://images-na.s			

The same can be applied here, if your product has an Instruction Sheet, Safety Data Sheet, or Guideline sheet.

Kindly share the link of a JPEG or a PDF.

If you sell electronics, this can be the Product Brochure.

Vendor Product Category	Unit Price	Commission%	Product Image Link	Product/Instruction Datasheet	Safety Datasheet	Guidelines Sheet
Beverages	20	10%	https://images-na.s			

بالمثل إذا كان المنتج الخاص بك يحتوي على تعليمات استخدام أو بيانات السلامة أو كتيب إرشادات. يرجى مشاركة الرابط بامتداد

JPEG أو PDF

إذا كنت تباع أجهزة إلكترونية ، فيمكن أن يكون هذه صورة تسويقية لتفاصيل ومزايا المنتج.

Gaiat' hub

Thank You

For further inquiries please contact us via:

info@gaiat.com

+966 541462424

+966 544255054

